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Z A P I S N I K 

sa 108. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 28. rujna 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Zrinka Ružić, 

službenica Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i 

čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno 

uređenje i promet, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Davorin Klobučar, direktor GSC Delnice, 

Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Zvezdana Jerković, Iva Žagar, Petar Hrg, Mirna Janeš, Alen Udovič 

umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Zrinka Ružić. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Potpisivanje ugovora o dodjeli nepovratnih potpora iz Programa poticanja poduzetništva, 

danas se isplaćuju sredstva. 

- Izrada izvješća o zaduženju za Ministarstvo financija. 

- Priprema tromjesečnog izvješća – zatvaranje izvoda u financijama, kontrola bilance, 

usklađenje kartica konta proračuna korisnicima i druge kontrole. 

- Erste stanovi-knjiženje prema specifikaciji. 

- Objava obavijesti o dodjeli ugovora za rekonstrukciju ceste Razloge na elektroničkom 

oglasniku javne nabave. 

- Dokazna dokumentacija iz programa „Zaželi“. 

- Isplaćene su socijalne pomoći. 

- Osiguranje pripadnika CZ od nesretnog slučaja. 

- Prijavljuje se Projekt „Reciklažno dvorište.“ 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Nabava peći na pelete. 

- Montiranje polica, otpis građe. 

- Plaćanje honorara za “Dodir riječi“, materijalne troškove, dogovor s računovodstvom za novi 

financijski plan. 

- Nabava knjiga. 

- Obrada knjiga. 

- Odradila se radijska emisija „ Čitateljski kutak“. 

- Jučer su Knjižnicu posjetili mladi s posebnim potrebama. 

- Sudjelovanje u „Delničkim pričama“. 

- Održala se Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Izvode se radovi na Lovačkoj ulici, jučer je završen nosivi sloj asfalta na cesti, idu radovi na 

pripremi ivičnjaka i ceste dalje prema Šumariji. 



- Cesta Podgora je jučer asfaltirana, slijedi uređenje bankina i čišćenje propusta te planiranje 

ostatka ceste. Nakon toga ide izvještaj prema PGŽ-u za povlačenje sredstava. 

- Rješenja za komunalni doprinos i naknade za nezakonito izgrađene zgrade.  

- Žalbe na komunalne naknade, prijedloga za obnovu postupka. OTP banka je tražila da se ukine 

klauzula ovršnosti jer smatraju da nisu obveznici iako su vlasnici te se nisu žalili na vrijeme. 

Putem odvjetnika traže da ukinemo klauzulu ovršnosti  te smo to rješenjem odbacili. Isto tako 

OTP banka dala je žalbu na rješenja o ovrsi, danas ih prosljeđujemo na drugostepni organ. 

- Ministarstvo državne imovine daje zahtjev za odgovor na tužbu Općinskog državnog 

odvjetništva Proslijedit ćemo spis na Županiju koja sve prosljeđuje Upravnom sudu. 

- MORH – ovrha je išla van, početkom idućeg tjedna to bi trebalo biti riješeno. Problem su i 

povratnice koje ne dobivamo te moramo od pošte dobiti potvrdu da su stranci predali rješenje. 

- Odrađeno je Gradsko vijeće. 

- Prisustvovanje seminaru za komunalne redare na temu primjene ZUP-a u postupanju 

komunalnih redara. 

- Kontinuirano se radi na Programu raspodjela poljoprivrednih zemljišta. 

- Kontrola računa KTD „Risnjak“. 

- Slanje ovrha komunalnih naknada. 

- Prometno redarstvo i kontrola prometa u Delnicama naročito vezano za parkiranje radnih 

strojeva na nogostupima. 

- Kontrola plakata i suglasnost za postavljanje plakata. 

- Sječa stabala u Lovačkoj ulici. 

- Nalog vlasnicima parcela za sječu živice na raskršćima kako bi se povećala vidljivost. 

- Obilazak dječjih  igrališta s KTD „Risnjak“ i dogovor oko sanacije igrala. 

- Pregled lokacija vezano za vertikalnu signalizaciju. 

- Zatražena je ponuda za zvučnu signalizaciju na semaforima. 

- Hvatanje pasa i mačaka lutalica. 

- Popis za sječu stabala uz državne odnosno županijske ceste kroz naselja. 

- Grafička priprema za horizontalnu signalizaciju. 

- Zatražena je ponuda za rušenje objekta u Brodu na Kupi. 

- Imenovanje članova za koordinacijsko radnu skupinu PGŽ po Zakonu o zaštiti životinja. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Noćas su vatrogasci intervenirali u Ravnoj Gori zbog saobraćajne nesreće. 

- Nastava gašenje visokih objekata, upotreba visokog tlaka i vježba s visokim tlakom. 

- Pripreme oko vježbe CZ koja je odrađena. 

- Uređenje skladišta, čišćenje, sušenje i pospremanje opreme. 

- Jedan djelatnik nalazi se u Dalmaciji. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Održali smo redovne sastanke u upravnim odjelima PGŽ-a, Općini Čavle. 

- U Delnicama je održan sastanak HOO odnosno komisija za sportsko graditeljstvo koji su obišli 

objekte i upoznali se s našim situacijama i potencijalima. 

- Rekonstrukcija terase uz bazen napreduje, pripremaju se podnice i premazuju zaštitnim 

sredstvima. 

- Pripreme za skijašku sezonu na Platku. 

- Uređenje okoliša objekata. 

- Svi objekti su u funkciji. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Radovi na Lovačkoj ulici, Kuglani, cesti Podgora i Razloge te Potoku. 

- Dostava zahtjeva HV za zakup zemljišta za izgradnju rampe za invalide u Gustom Lazu. 

- Izdavanje posebnih uvjeta gradnje. 

- Sudjelovanje u izradi prijave za „Reciklažno dvorište“. 



- Održan je sastanak za e- bicikle, zapisnik o primopredaji nismo potpisali jer nisu sve završili do 

kraja. Prekoračili su rok te su predložili da nam umjesto penala koji bi iznosili oko 7. 000 kn 

poklone jedan e-bicikl te smo na to pristali.  

- Odrađena sjednica Gradskog vijeća. 

- Ishođeno je rješenje o formiranju parcele groblja Delnice. 

- Počelo se s pripremama za izradu nove Odluke o komunalnim naknadama i komunalnom 

doprinosu, usklađenje s novim Zakonom o komunalnom gospodarstvu. Do kraja studenoga 

moramo donijeti odluke koje moraju proći e-savjetovanje. 

- Odgovor stranci na upit za cestu Radočaj. 

- Kontakt s firmom koja je ovlaštena za davanje mišljenja u zaštićenim dijelovima prirode, a 

vezanu uz predmet Livajić. 

- Na kuglani smo zatražili ponudu za grijane žljebove, dobivena je ponuda od 66.000 kuna ako je 

cijeli objekt u pitanju, a za jednu stranu – južnu je 33.000. Nakon obračuna vidjet ćemo može li 

se grijanje ukomponirati.   

- Radi se na otklanjanju problema na privatnoj okućnici obitelji Padavić u Delnicama.  

- Aktivnosti vezane uz rješavanje problema na privatnoj parceli (Josip Pleše). 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Kontakt Saveza izviđača Hrvatske sa zamolbom za sastanak vezano uz prostor V1. Javit će se s 

terminom. 

- Poslovi uz zaštitu na radu odnosno slušanje predavanja s obzirom na radno mjesto voditelja. 

- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća, objava materijala na web stranici i rad na tisku Službenih 

novina. 

- Rješenja za socijalne novčane pomoći, prehranu u OŠ i ostalo sukladno odlukama Socijalnog 

vijeća. 

- Ugovori o međumjesnom prijevozu Lučice – Delnice. 

- Očitovanja su dana na upit o sastavu Upravnog vijeća i JVP odnosno ne donošenje odluke na 

Vijeću. 

- Održavanje vježbe CZ. 

- Rad na projektu „Aktivni u zajednici“. 

- Aktivnosti uz formiranje Savjeta mladih Grada Delnica. 

- Pisani odgovor na zamolbu vezano uz stručno osposobljavanje i odgovor vezan za pravo na 

pristup informacijama. 

 

Davorin Klobučar ističe problem s vodom u Zamostu Brodskom, vode ima pa nema. Na tu temu 

održan je i zbor građana. Da li će se izvesti priključak na komunalni sustav? 

Gordana Piskač: Radovi su već trebali biti u tijeku ali zbog Zakona o javnoj nabavi to nije realizirano.  

 

Gradonačelnik je zatražio da se provjeri da li je moguće vodu koja se zadržava na fojnaru 

obuzdati kako ne bi došlo smrzavanja i razbijanja fojnara. 

Gordana Piskač navodi da je moguće otvor staviti bliže dnu, pa neće u koritu biti puno vode.  

 

Gradonačelnik je zatražio da komunalni redar obiđe objekt u Supilovoj ulici 289, objekt je 

prazan, susjedi se boje da ne postane leglo glodavaca.  

 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević dipl. iur. 

 

 

 



 


